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BesluitenlijstBesluitenlijstBesluitenlijstBesluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op    donderdag donderdag donderdag donderdag 

29 oktober29 oktober29 oktober29 oktober    2009200920092009 om  om  om  om 19191919....33330 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster0 uur, in de raadzaal te Middenbeemster    

    

Aanwezig:Aanwezig:Aanwezig:Aanwezig:    

de heer N.C.M. de Lange (voorzitter) 

de heer C.J. Jonges, griffier 

de heer M. Timmerman (plv. griffier) 

de heer W. Zeekant (VVD) 

mevrouw E.J. Helder-Pauw (VVD) 

mevrouw C. van den Berg (PvdA) 

de heer G.H.L. Heikens (PvdA) 

de heer K.C. Visser (BPP) 

de heer D. Langerijs (BPP) 

de heer A.N. Commandeur (CDA) 

de heer N.J.J.J. Buis (CDA) 

 

de heer G.H. Hefting (wethouder) 

de heer J.C. Klaver (wethouder) 

mevrouw S.M. Ruys-Buskermolen (wethouder) 

mevrouw L. van het Kaar (hoofd sector Samenleving) 

mevrouw E. Kroese-Vrolijks (gemeentesecretaris) 

 

1.1.1.1. Opening.Opening.Opening.Opening.    

De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het college, 

de ambtelijke ondersteuning, de aanwezigen op de publieke tribune en de kijkers naar de live 

uitzending via de website van harte welkom. 

    

2.2.2.2. Vaststelling van de agenda.Vaststelling van de agenda.Vaststelling van de agenda.Vaststelling van de agenda.    

De commissie stelt deze ongewijzigd vast.    

    

3.3.3.3. InvenInvenInvenInventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.tarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.tarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.tarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.    

Er hebben zich 2 insprekers aangemeld: 

- De heer P. van Huizen (bij agendapunt 8). 

- De heer J. Veerman (bij agendapunt 15). 

    

4.4.4.4. Concept dorpsontwikkelingsplannen voor NoordConcept dorpsontwikkelingsplannen voor NoordConcept dorpsontwikkelingsplannen voor NoordConcept dorpsontwikkelingsplannen voor Noord---- en Westbeemster en vervolgtraj en Westbeemster en vervolgtraj en Westbeemster en vervolgtraj en Westbeemster en vervolgtraject. ect. ect. ect.     

De De De De behandeling van dit agendapunt is in gezamenlijkheid van de behandeling van dit agendapunt is in gezamenlijkheid van de behandeling van dit agendapunt is in gezamenlijkheid van de behandeling van dit agendapunt is in gezamenlijkheid van de commissiecommissiecommissiecommissiessss grondgebied  grondgebied  grondgebied  grondgebied en en en en 

samenleving.samenleving.samenleving.samenleving.    

Mevr. Helder (VVD) vindt het goede plannen. Wel plaatst zij vraagtekens bij de 

parkeeroplossing in Westbeemster. Mevr. van den Berg (PvdA) maakt complimenten voor de 

wijze van totstandkoming; met name de wijze waarop de burgers er bij betrokken zijn. Zij vindt 

dat de dorpsraden over een budget moeten kunnen beschikken.   

De heer Visser  (BPP) vindt dat beide kernen over een dorpsraad moeten beschikken. Tevens 

vindt hij een beeldkwaliteitplan alleen nodig voor Westbeemster. De heer Buis vindt het 

duidelijke rapporten. Hij is tegen een parkeervoorziening vlakbij het kerkhof in Westbeemster. 

Hij oppert om na te denken over de mogelijkheden om de schuur van Ruijter in 

Noordbeemster een buurthuisfunctie te geven.  

Vervolgens gaan de wethouders Hefting, Ruys-Buskermolen en Klaver in op de opmerkingen 

van de commissieleden. 

De volgende afspraken worden gemaakt: 
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- Over de rol en budgettering van dorpsraden dan wel dorpsoverleggen komen nadere 

voorstellen.  

- De opmerkingen over de verkeersveiligheid in Noordbeemster worden met 

vertegenwoordigers van de provincie Noord-Holland besproken. 

- De raad krijgt voor de vergadering op 12 november 2009 een voorstel om een krediet 

beschikbaar te stellen voor het maken van een beeldkwaliteitplan voor Westbeemster. 

    

5.5.5.5. Vaststellen Vaststellen Vaststellen Vaststellen besluitenlijst besluitenlijst besluitenlijst besluitenlijst van de vergadering van van de vergadering van van de vergadering van van de vergadering van 3 september 3 september 3 september 3 september 2009.2009.2009.2009.    

De commissie stelt dit verslag ongewijzigd vast. 

Naar aanleiding van het verslag vraagt mevr. van den Berg naar de kennismaking met de 

tijdmachine Leeghwater. Wethouder Klaver gaat hier achteraan. De heer Heikens verzoekt 

voortaan de onderwerpen van de vragen tijdens de rondvraag in de besluitenlijst te 

vermelden. De voorzitter zegt dit toe. 

    

6.6.6.6. IngekIngekIngekIngekomen stukken.omen stukken.omen stukken.omen stukken.    

- brief d.d. 8 september 2009 van burgemeester en wethouders met aanvullende informatie 

over aansprakelijkheid i.v.m. gebruik rubbergranulaat op kunstgrasvelden; 

- brief d.d. 9 oktober 2009 van burgemeester en wethouders over tijdelijke verhuur op grond 

van de Leegstandwet. 

De commissie neemt kennis van deze stukken. 

     

7.7.7.7. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven).    

Wethouder Ruys-Buskermolen doet mededelingen over de financiële tekorten bij de 

basisbibliotheek. Er komt binnenkort een voorstel voor de bijdrage van de gemeente 

Beemster in dit tekort. Daarin gaat het college tevens in op de oorzaken van het tekort. 

    

8.8.8.8. Herinrichting ijsbaanterrein, gebruik handbalveld en opdrachtformulering onderzoek Herinrichting ijsbaanterrein, gebruik handbalveld en opdrachtformulering onderzoek Herinrichting ijsbaanterrein, gebruik handbalveld en opdrachtformulering onderzoek Herinrichting ijsbaanterrein, gebruik handbalveld en opdrachtformulering onderzoek 

InsulinInsulinInsulinInsulindeweg.deweg.deweg.deweg.    

De heer van Huizen spreekt in bij dit agendapunt. . . .     

De leden laten namens hun fracties weten, dat zij zich met de eerste twee punten het voorstel 

kunnen verenigen.  

De heer Visser is persoonlijk tegen het onderdeel ‘verharding gedeelte ijsbaanterrein’. 

Ten aanzien van het onderdeel ‘opdrachtformulering onderzoek Insulindeweg’ wordt 

afgesproken dit voorlopig niet ter hand te nemen en de gang van zaken na een jaar te 

evalueren. Wethouder Ruys-Buskermolen laat weten dat Grontmij momenteel een onderzoek 

instelt naar alle accommodaties in Beemster. Wethouder Klaver meldt, dat de parkeerplaats 

naast het handbalveld met kwast en snoeischaar onder handen wordt genomen om daarmee 

meer parkeerplaatsen te creëren.  

    

9.9.9.9. Onderwijshuisvestingsprogramma 2010.Onderwijshuisvestingsprogramma 2010.Onderwijshuisvestingsprogramma 2010.Onderwijshuisvestingsprogramma 2010.    

De commissie kan zich vinden in het voorstel om het onderwijshuisvestingsprogramma 2009 

vast te stellen. 

    

10.10.10.10. Startersregeling.Startersregeling.Startersregeling.Startersregeling. 

De commissie kan zich vinden in het voorstel om deel te nemen aan de VROM 

Startersregeling en de Verordening VROM Startersregeling vast te stellen. 

    

11.11.11.11. Verordening Tijdelijke regels Wet investeren in jongeren (WIJ)Verordening Tijdelijke regels Wet investeren in jongeren (WIJ)Verordening Tijdelijke regels Wet investeren in jongeren (WIJ)Verordening Tijdelijke regels Wet investeren in jongeren (WIJ)....    

De commissie kan zich vinden in het voorstel om deze verordening vast te stellen.    
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12. Subsidieplafond 2010 en toepassen Subsidieplafond 2010 en toepassen Subsidieplafond 2010 en toepassen Subsidieplafond 2010 en toepassen hardheidsclausule.hardheidsclausule.hardheidsclausule.hardheidsclausule.    

De commissie komt niet tot een eensluidend advies.    Wethouder Ruys-Buskermolen zegt 

schriftelijke beantwoording toe van de vragen over o.a. subsidiëring en lokaliteiten 

muziekschool toe. De beantwoording komt vóór de raadsvergadering op 12 november a.s. 

beschikbaar. 

 

13.13.13.13. Bepalen welke agendapunten tevens voorBepalen welke agendapunten tevens voorBepalen welke agendapunten tevens voorBepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd  de komende raadsvergadering geagendeerd  de komende raadsvergadering geagendeerd  de komende raadsvergadering geagendeerd 

moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen moeten  worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen kunnen 

worden.worden.worden.worden.    

De commissie adviseert om de punten 9, 10 en 11 op de A-lijst en de punten 4, 8 en 12 op de 

B-lijst te zetten. 

    

14.14.14.14. ActieliActieliActieliActielijst commissie samenleving.jst commissie samenleving.jst commissie samenleving.jst commissie samenleving.    

Actiepunt 2 (exploitatie turnzaal Hercules) vervalt, omdat onderwerp reeds besproken is. 

Actiepunt 3 (gesprek met bestuur Stichting Beheer Gebouwen J.A. Leeghwater) wordt 

verschoven naar januari 2010. De presentatie van de heer Joustra (actiepunt) zal nu in de 

raadsvergadering op 18 februari 2010 plaatsvinden. 

Aan de actielijst wordt toegevoegd: evaluatie opdrachtformulering onderzoek Insulindewegggg....  

    

15.15.15.15. Rondvraag.Rondvraag.Rondvraag.Rondvraag.    

De heer Visser heeft een vraag over de informatie over het Veiligheidshuis, die onlangs naar 

de raadsleden is gezonden. 

Mevr. Helder laat weten, dat de omwonenden van het trapveld aan Hogerlust niet zo tevreden 

zijn.  

De heer G.J.M. Veerman, penningmeester van de Stichting Wijkcentrum Zuidoostbeemster, 

krijgt gelegenheid om over een niet-geagendeerd agendapunt te spreken. Het gaat over het 

onderwerp inrichtingskosten van het nieuwe buurthuis. 

Wethouder Klaver zegt toe dat de brief van het bestuur van het buurthuis op 3 november 

2009 in het college aan de orde komt, waarna z.s.m. een gesprek met het bestuur wordt 

belegd. 

    

16.16.16.16.    Sluiting.Sluiting.Sluiting.Sluiting.    
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur onder dankzegging voor ieders bijdrage en 
aandacht....    
    
    

    


